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Abstract (en)
1. Device for the processing of reinforced concrete piles (15) having a support device (1) in the form of a box shaped frame having a central
passage (3) for the pile to be processed, and tools (9) provided on the support device in the region of the central passage, characterized by the fact
that each of the tools is a breaking tool (9) driven by a piston-cylinder unit (7), and that means are provided for supplying these units selectively with
pressure fluid.

Abstract (de)
Die Einrichtung enthält einen kastenförmigen Rahmen (1), der mit einem Durchgang (3) versehen ist. In diesem Durchgang (3) ist das freie Ende
eines Pfahles (15) angeordnet. Entlang dem Durchgang (3) sind im Rahmen (1) Brechwerkzeuge (9) verteilt, die den Beton des Pfahles (15)
zerstören und dadurch das Armierungseisen des Pfahles freilegen. Mit Hilfe einer solchen Einrichtung wird das Armierungseisen eines Pfahles
schnell und wirkungsvoll freigelegt.
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